

Resolution of Board Meeting

قرارات مجلس الإدارة

The Board of Directors of OQ Base Industries (SFZ) SAOG ("OQBI" or the "Company") held its meeting on 13 August 2026, during which it:

عقد مجلس إدارة أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع. ("الشركة") اجتماعاً بتاريخ 13 أغسطس 2026، وتم خلاله:

1- Approved the Unaudited Financial Results

1- اعتماد البيانات المالية غير المدققة

Approved the unaudited financial results for the six month period ended 30 June 2026, which will be made available on the Company page on the MSX website.

تم اعتماد البيانات المالية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026 وسوف يتم إدراجها على صفحة الشركة في بورصة مسقط.

2- Considered the Proposal for Performance linked Dividend Distribution

2- دراسة مقترح توزيع أرباح الأداء

OQBI intends to distribute a performance linked dividend of 2.6 baisa per share, following the Board of Directors' consideration, in recognition of the Company's exceptional financial performance during the first half of the 2026 financial year, based on the unaudited financial results.

تعتزم شركة أوكيو للصناعات الأساسية توزيع أرباح مرتبطة بالأداء بواقع 2.6 بييسة للسهم الواحد، وذلك بعد دراسة مجلس الإدارة لمقترح توزيع أرباح مرتبطة بالأداء، واستناداً إلى الأداء المالي الاستثنائي الذي حققته الشركة خلال النصف الأول من السنة المالية 2026، وفقاً للنتائج المالية غير المدققة.

The proposed distribution includes a performance-linked dividend of 2.6 baisa per share, in addition to the base dividend of 5.2 baisa per share previously announced in the Prospectus, bringing the total proposed dividend distribution to 7.8 baisa per share.

ويأتي مقترح توزيع أرباح مرتبطة بالأداء بواقع 2.6 بييسة للسهم الواحد علاوةً على الأرباح الأساسية البالغة 5.2 بييسة للسهم الواحد، والمعلن عنها مسبقاً في نشرة الإصدار، ليبلغ بذلك إجمالي التوزيعات المقترحة 7.8 بييسة للسهم الواحد.

The Company's intention and the proposed distribution are based on the financial performance achieved during the first half of the 2026 financial year. The final dividend amount will be confirmed following the completion of the audited financial results and subject to the approval of the Board of Directors at its meeting scheduled for September. Thereafter, the proposal will be submitted to shareholders for final approval at a General Meeting, the date of which will be determined at a later stage.

وتستند نية الشركة ومقترح التوزيع إلى الأداء المالي المحقق خلال النصف الأول من السنة المالية 2026، على أن يتم تأكيد قيمة التوزيعات في ضوء النتائج المالية المدققة، وبعد الحصول على موافقة مجلس الإدارة خلال اجتماعه المقرر عقده في سبتمبر المقبل. وسيتم بعد ذلك عرض المقترح على المساهمين للحصول على الموافقة النهائية في الجمعية العامة، التي سيتم تحديد موعد انعقادها لاحقاً..

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



خالد بن خلفان العاصمي

الرئيس التنفيذي

Khalid Khalfan Al Asmi
Chief Executive Officer